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مهــری رنجبر/ هیــچ وقت در خــواب هم نمی دیــد برای یک 
باخــت، از حــال بــرود، اما رفــت؛ وقتی تیــم ملــی والیبال در 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ ملت ها مقابل لهســتان 2-3 
شکســت خورد.درســت مثــل نتیجــه ای کــه هفتــه ســوم دور 
مقدماتی تیم ملی والیبال از لهســتان گرفــت. این باخت اما 
آرزوی امیر حســین اسفندیار برای صعود به جمع 4 تیم اول 
لیگ ملت ها را برباد داد. نتیجه ای که به قول پشــت خط زن 
ملی پوش تیم را شرمنده مردم و کادر فنی کرد و همین باعث 
شد از بولونیا برخلاف گدانسک، خاطره تلخ در ذهنش بماند. 
اســفندیار اما امیدوار اســت با تقویت تیم در قهرمانی جهان 

ماندگارترین نتیجه ثبت شود.
ë بعد از بازی با لهستان، بابت ناراحتی باخت از حال رفتی؟

دقیقــاً. مــن بعد از بازی به دلیل فشــار عصبــی و ناراحتی 
بابت باخت قلبم درد گرفت و حالم بد شــد. تا به حال پیش 
نیامده بود. این بازی برای ما خیلی مهم بود و دوست داشتیم 
برنده بازی باشیم. ما رفته بودیم که ببریم، واقعاً هم راه داده 
بود که برنده بازی باشــیم اما یک دفعه بازی از دســت ما در 
رفت و شکســت خوردیم. ما خیلی دوســت داشتیم به جمع 
4 تیم اول برســیم که متأســفانه نشد و شــرمنده مردم و کادر 

فنی شدیم. ان شاءالله در تورنمنت های بعدی جبران کنیم.
ë چی شد که بازی از دست شما در رفت؟

ســت اول را به اشتباه خودمان باختیم، ست دوم را خوب 
شدیم و بردیم. ست سوم تا یک جایی پیش رفتیم و با یکی، 
دو اشــتباه باختیم، ســت چهارم را با اختلاف و قدرت بردیم. 
اما ست پنجم باید کم اشتباه بازی می کردیم که دقیقاً با چند 
اشــتباه عقب افتادیم و وقتی بازی از دستمان در رفت، دیگر 

نشد جبران کنیم.
ë  دقیقــاً بازی دوم، انــگار که فیلم بــازی اول را پلی کردند، فقط

نتیجه اش فرق داشت.
دقیقــاً. اما در بازی اول طبق آنالیزی که کادر فنی داشــت 
فقــط کورک اســپک می زد کــه او را مهــار کردیم. امــا در بازی 
دوم وقتی کورک را از کار انداختیم، ســرعتی زن های لهستان 

و منطقه 4 لهستان خیلی خوب کار کردند.
ë  بازی های هفته اول لیگ ملت ها انتقــادات زیادی را متوجه

تیــم کرد، امــا چه اتفاقــی افتاد که تیــم جلوی غول هــای بزرگ 
والیبال دنیا قد علم کرد و به دور نهایی صعود کرد؟

مــا کم کــم پیشــرفت کردیم، پیشــرفتی کــه خودمان هم 
حــس می کردیــم. تیم مــا 6-5 بازیکنی داشــت که بــرای بار 
اول در تیــم ملی بازی می کردند و نه تنها در لیگ ملت ها که 
رقابت هــای بین المللی بزرگســال را تجربــه می کردند. وقتی 
بچه ها در شرایط مســابقه قرار گرفتیم، بازیکنان فیکس تیم 

بیشتر با هم هماهنگ شدند و با استرس کمتر راحت تر بازی 
می کردیم، همین هم باعث شد تیم ایران هفته به هفته بهتر 
بازی کند و نتایج هم عالی شــد. اما نشد که با شکست دوباره 
لهســتان در بازی یک چهارم نهایــی و صعود به نیمه نهایی 

کار را تکمیل کنیم.
ë .این هم تجربه ای بود

بله، تجربه بود، موقعیت مناسبی بود تا بهترین نتیجه را 
بگیریم، اما یک تجربه تلخ شد. ان شاءالله در رقابت های بعد 

جبران می کنیم.
ë با این حساب شب بعد از مسابقه، شب سختی بود؟

آن شب سخت ترین شــب زندگی ام بود. من که به خاطر 
حالم تا ســاعت 2 بامداد یکشــنبه در اتاق پزشک تیم بودم و 
تازه ســاعت 5-4 صبح خوابم بــرد. قطعاً بچه ها هم همین 
طــور بودند، قبل از اینکه حالم بد شــود، یــادم می آید بعد از 
بــازی همه بچه ها ناراحت بودند، البتــه من با ورود به هتل از 

حال رفتم به همین دلیل خیلی کنار آنها نبودم.
ë تو با حال بدت بچه ها را نگران کردی؟

همه نگران شــدند. وقتی حالم بد شــد، میــلاد، آقا بهروز 
و آقــای خوش خبر به دادم رســیدند، آقــای داورزنی کلی مرا 
دلداری داد. شرایطم که بهتر شد به آنها گفتم نگران نباشند 
و بعــد هم آقای قلی پور پزشــک تیم خیلی برای بهتر شــدن 

حالم زحمت کشید.
ë  موســوی در مصاحبه اش با »ایران« قبل از بازی گفت نسل

فعلی از نسل ما بهتر است. تو این حرف او را قبول داری؟
سید، سعید معروف، شهرام محمودی و امیر غفور به این 
خاطر نسل طلایی بودند که وقتی والیبال هنوز آنقدر پیشرفت 
نکرده بود، ایران با آنها در دنیا به چشــم آمد. اصلًا نمی شود 
زحمات بازیکنان بزرگ آن نسل را که به حد و اندازه اسطوره 
در دنیا می شناســند فراموش کرد یا زیر ســؤال برد. ما هم راه 
آنهــا را ادامــه می دهیم و با نتایــج عالی هم زحمــات آنها را 
جبران می کنیم. با این حال نمی شود گفت کدام نسل، نسل 
طلایــی والیبال اســت. به هر حال آنها زمانی والیبــال ایران را 
در آســیا بالا کشــیدند که کشــورمان در قاره هیچ حرفی برای 
گفتن نداشت. اما حالا همه می دانند ایران فراتر از آسیاست، 
به همین دلیل هم مــردم و هم دنیای والیبال، توقع مدال از 

ایران در قهرمانی جهان دارند.
ë به نظرت تیم می تواند در قهرمانی جهان روی سکو برود؟

تیــم تازه شــکل گرفتــه و هنوز جــواد کریمــی، علی اصغر 
مجــرد و میثــم صالحــی 3 بازیکن مصــدوم را ندارد و شــک 
نکنیــد با برگشــت آنهــا، قدرت تیم بیشــتر می شــود. ما همه 
برای تصاحب مدال جهانی و سکوی جهانی تلاش می کنیم. 

البته رقابت های قهرمانی جهان خیلی سخت تر از لیگ ملت 
هاســت. تیم ها یک ماهی بــرای ریــکاوری و آمادگی فرصت 
دارند تا با همه توان برگردند، ما هم همه توان و قدرت مان را 
می گذاریم تا بهترین نتیجه را بگیریم و دل مردم را شاد کنیم.

ë  ایتالیا هم بابت میزبانی بــد دور نهایی لیگ ملت ها صدای
همه را درآورد.

میزبانــی ایتالیــا واقعــاً بد بود. ســالن تمرین کــه افتضاح 
بود، نه تهویه داشــت و نه خنک کننده. دو، سه تهویه گذاشته 
بودند که هیچ فرقی با نبودن نداشــت. هتل هم اوایل خیلی 
خوب نبود، غذاها کیفیت نداشــت، تخت اتاق ها کوچک بود 
و بچه ها اذیت می شدند. وقتی تیم های دیگر اعتراض کردند، 
شرایط غذایی بهتر شد. به هر حال میزبانی ایتالیا در  شأن دور 

نهایی لیگ ملت ها نبود.
ë  شما هم در شب اول ورود به هتل با استقبال گرم ایتالیایی ها

گرسنه خوابیدید؟
مــا ســاعت 11:30 دقیقه شــب به هتل ســیدنی در بولونیا 
رسیدیم و ساعت 1:15 اتاق ها را تحویل گرفتیم. آقای خوش 
خبر به پذیرش هتل گفت برای شام یا اسنک تیم ما صحبت 
شــده که آنها گفتنــد یادمان رفتــه و بنابراین ما هم آن شــب 

گرسنه خوابیدیم.
ë چطور تو برای بچه ها در گدانسک آشپزی کردی؟

مــن به دلیــل ســابقه زندگــی تنهایــی آشــپزی بلــدم، در 
گدانســک هم آنقدر غذا بود که به آقای خوش خبر پیشنهاد 
دادم یک روز من برای بچه ها غذای ایرانی بپزم. او و آقا بهروز 
هــم با مدیر هتل صحبت کردنــد که مدیر هتل گفته بود یک 
روز برای ناهار می توانید از آشپزخانه استفاده کنید. من و آقای 
طلوع کیان هم دست به کار شدیم و برای بچه ها غذا درست 

کردیم تا بچه ها خوشحال شوند.
ë  حضور داورزنی از هفته دوم کنار تیم چقدردر نتایج تأثیرگذار

بــود؟ بعضی ها می گفتند قول پاداش باعث شــد تیم متحول 
شود.

خیلی مهم است که رئیس فدراسیون به بچه ها دلگرمی 
می دهــد. آقــای داورزنــی هفتــه دوم بعــد از باخــت تیــم به 
بلغارســتان، به صوفیه آمــد و با ما صحبت کــرد، حرف های 
حمایتگرانــه اش به ما دلگرمی داد و باعث شــد بعد از آن ما 
با استرس کمتری بازی کنیم. ما تلاش کردیم که هم مردم و 
هم جامعه والیبال از کارمان راضی باشند و البته که بهتر هم 
کار کردیم. همین که مردم برای ما انرژی مثبت می فرســتند 
خیلی خوب است چرا که ما راحت تر بازی می کنیم. امیدوارم 
در تورنمنت هــای بعــدی بــا اســتفاده از ایــن انرژی ها نتیجه 

خیلی خوبی بگیریم تا در تاریخ والیبال ماندگار شود. 

رکوردشکنی معینی در وزنه برداری جوانان آسیا
وزنه بردار جوان کشورمان مدال طلا و نقره دسته ۸۹ کیلوگرم آسیا را از آن خود 
کرد. در مسابقات وزنه برداری قهرمانی نوجوانان و جوانان آسیا که در تاشکند 
ازبکســتان در حال برگزاری اســت، علیرضا معینــی در حرکت یک ضرب به 
ترتیــب وزنه هــای 151، 157 و 166 کیلوگرمی را با موفقیت بالای ســر برد و به 
مدال طلای یک ضرب رسید. ضمن اینکه با مهار وزنه 166 کیلوگرمی، رکورد 
یک ضــرب آســیا را نیز به نام خود ثبت کرد. معینــی در حرکت دو ضرب نیز 
بــا مهار وزنه هــای 176، 1۸5 و 1۹1 کیلوگرمی در جایگاه دوم حرکت دوضرب 
جــای گرفــت و در مجموع به مدال طلای دســته ۸۹ کیلوگرم جوانان دســت 
یافت.علی کشتکار در حرکت یک ضرب خود ابتدا از مهار وزنه 141 ناکام بود، 
ســپس در حرکــت دوم ایــن وزنه را مهار کرد و در حرکت ســوم نیز نتوانســت 
از پــس وزنــه 145 کیلوگرمی بربیایــد تا در نهایت حرکت  یک ضــرب را با 141 
کیلوگــرم و جایگاه پنجمی به پایان برســاند. کشــتکار در حرکت دو ضرب اما 
به ترتیب وزنه های 175، 1۸2 و 1۸6 کیلوگرمی را با موفقیت بالای ســر برد تا 

مدال برنز حرکت دو ضرب و مجموع را از آن خود کند.

برای طلا پا روی تاتامی قونیه می گذارم

مریم بربط: نگاه مسئولان به جودو بانوان سرد است
فائــزه زمانی/ملی پوشــان جــودو بانــوان بعــد از 3 ســال تعلیــق و دوری از 
میادیــن در بازی هــای کشــورهای اســلامی به تاتامــی باز می گردنــد. مریم 
بربط ملی پوش جودو حالا امیدوار اســت تا با درخشــش در این مســابقات 
با یک تیر، دو نشــان بزند تا هم بازگشــتی غرورآفرین داشــته باشــد و هم با 
درخشش اش نگاه مسئولان را به جودو بانوان تغییر دهد. ملی پوش جودو 
بانوان از اردو 10 روزه با مربی کروات می گوید: »خدا را شــکر با حضور خانم 
مســکوویچ از قهرمانان ســابق اروپا اردو 10 روزه خوبی پشــت سر گذاشتیم. 
ایشان در این اردو تا حد ممکن تجربیاتش را در اختیار ما گذاشت و گاردها 
و روش نفــوذ بــه حریف و یک ســری ریزه کاری هایی را که در مســابقه به کار 
می آیــد به مــا آمــوزش داد. ای کاش این مربی بیشــتر در ایــران می ماند تا 

تجربیات و نکات ندانسته بیشتری را از او یاد می گرفتیم.«
بعــد  حــالا  او 
تعلیــق  ســال   3 از 
عــدم  و  جــودو 
مســابقات  در  حضور 
انگیــزه زیــادی بــرای 
رو  پیــش  مســابقات 
دارد: »در این 3 ســال 
تعلیق جودو و شیوع 

کرونا ما کاملًا از مســابقات دور بودیم و حتی در ســطح کشوری هم مسابقه 
نداشــتیم. فقــط در ایــن دوران بــا بدنســازی و تمرینات آمادگی جســمانی 
بدنمــان را حفــظ می کردیــم و در کل در این مدت خبــری از جودو نبود و به 
روی تاتامــی نرفتیــم. در این مدت فقط به خودم امیــد و روحیه می دادم تا 
ایــن دوری بگــذرد. وقتی خبر شــروع اردو ها و اعزام به بازی های کشــورهای 
اســلامی را شنیدم، باورم نمی شد و زمانی که دیدم همه چیز قطعی است، 
واقعــاً خوشــحال شــدم و حالا انگیزه زیادی برای مســابقات پیــش رو دارم. 
جودو قابل پیش بینی نیست اما ما برای طلا پا روی تاتامی قونیه می گذاریم. 
سرنوشت مسابقات بازی های آســیایی و انتخابی المپیک هم به بازی های 
کشــورهای اســلامی برمی گردد. قطعاً هر کســی که در این مســابقات نتایج 
خوبی بگیرد در آن مسابقات هم رویش حساب باز می کنند.«بربط معتقد 
است نگاه مسئولان به جودو بانوان سرد است: »روی ملی پوشان فعلی تیم 
ملی بزرگســالان از رده نوجوانان و جوانان سرمایه گذاری شده است. ما تیم 
خوبی داریم اما دید مســئولان نســبت به جودو بانوان سرد است. امیدوارم 
در بازی های کشورهای اسلامی بتوانیم طلا بگیریم و بدرخشیم تا نگاه ها به 

جودو بانوان تغییر کند.«
او از دغدغه هــای تیــم ملــی جــودو بانــوان می گوید: »دغدغــه اصلی ما 
عدم اعزام به مسابقات بین المللی و حتی نبود مسابقات داخلی است. ما 
باید به مســابقات و کمپ های بین المللی اعزام شــویم تا بتوانیم پیشرفت 
کنیم. حضور همین مربی کروات در اردویی 10 روزه کمک زیادی به ما کرد. 
امیدوارم این دست اتفاقات تکرار شده و با حمایت های بیشتر به مسابقات 

مختلف اعزام شویم تا در مسابقات مهم بتوانیم خودی نشان دهیم.«

تلاش بارسلونا برای خرید مدافع اسپانیایی
ژول کنــده مدافع فرانســوی ســویا بــه احتمال زیــاد به چلســی می پیوندد و 
بارسلونا برای تقویت خط دفاعی خود به سراغ بازیکنان دیگر می رود. آنها 
اینیگــو مارتینــس را زیر نظر گرفته اند. قــرارداد این مدافــع میانی تیم ملی 
اســپانیا با اتلتیک بیلبائو در ســال 2023 به پایان می رســد و بارسلونا به این 
باشگاه اعلام کرده که حاضر به خریداری او است اما نمی خواهد ۸0 میلیون 
یورو مبلغ فسخ قراردادش را بپردازد. بیلبائو قیمت 50 میلیون یورو را برای 
او در نظر دارد. البته اینها در حالی اســت که رســانه های اسپانیایی همچنان 
احتمال پیوستن کنده به بارسلونا را زیاد می دانند و از طرف دیگر رسانه های 

انگلیسی از قطعی شدن انتقال کنده به چلسی خبر می دهند!

زینچنکو رسماً به آرسنال پیوست
بــا تأیید باشــگاه آرســنال، الکســاندر زینچنکــو با مبلــغ 30 میلیــون پوند از 
منچسترسیتی به این باشگاه پیوست. به این ترتیب پس از گابریل ژسوس، 
دومین خرید آرسنال از سیتی انجام شد. قرارداد زینچنکو 4 ساله و دستمزد 
او 2،5 میلیون یورو اعلام شــده اســت. باشگاه منچسترسیتی نیز در صفحه 
رســمی خــود پیــام تشــکر از زینچنکو را منتشــر کــرد. میکل آرتتا، ســرمربی 
اسپانیایی آرسنال که در زمان حضورش در منچسترسیتی به عنوان دستیار 
پپ گواردیولا ســابقه کار با زینچنکــو را دارد، از قابلیت های این بازیکن آگاه 

است و همین موضوع سبب شده تا این بازیکن را به خدمت بگیرد.

تمدید قرارداد میلیتائو تا شش سال دیگر
رئــال مادریــد بزودی قــرارداد مدافــع برزیلــی اش را به صــورت بلند مدت 
تمدیــد خواهــد کرد. ادر میلیتائو که در تابســتان 201۹ به رئــال مادرید آمد، 
ظاهــراً رضایــت مدیــران و کادر فنــی تیمــش را جلــب کــرده و بــا توجــه به 

پیشــرفت قابــل ملاحظــه ای کــه داشــته، باشــگاه نیز 
مایــل بر حفظ او برای مدت طولانی اســت. روزنامه 
اســپانیایی آس نوشــته رئــال مادریــد پیــش از تــور 
پیش فصل رئــال مادرید در ایالات متحده امریکا، 

بــرای تمدید بــا او به توافق دســت پیــدا کرده 
اســت. قــرارداد قبلی او تا ســال 2025 اعتبار 

داشــت اما رئــال مادریــد اکنون قــرارداد او 
را تــا ســال 202۸ تمدیــد کرده اســت و این 
نشــان می دهد کــه به توانایی هــا و آینده او 

اعتمــاد دارد. دســتمزد میلیتائــو نیز در 
قــرارداد جدید از 3،5 میلیــون یورو به 

اضافــه پــاداش به 7 میلیــون یورو به 
اضافه پاداش در هر فصل افزایش 
یافته است. باشگاه رئال همچنین 
مبلغ نجومــی 500 میلیــون یورو را 

برای آزادســازی و بند فسخ قرارداد او 
تعیین کرده است.

امیر حسین اسفندیار دریافت کننده ملی پوش والیبال درگفت و گوی اختصاصی با »ایران«:

باخت به لهستان سخت ترین شب زندگی ام بود
نباید زحمات نسل قبلی را فراموش کرد/ ما برای سکوی قهرمانی جهان تلاش می کنیم/ شب اول در ایتالیا گرسنه خوابیدیم

گروه ورزشــی/ موضــع کریســتیانو رونالدو بــرای ترک 
منچســتریونایتد تغییــری نکــرده و او همچنــان بــه 
دنبال راه فرار از این تیم و رفتن به تیمی دیگر است 
کــه او را بــه لیگ قهرمانــان اروپا برگرداند اما ســتاره 
پرتغالــی هنوز موفق به انجام این کار نشــده اســت. 
شــیاطین سرخ اصرار به حفظ ستاره 37 ساله دارند 
و بــه او هــم گفته اند که اگــر بماند، نقطــه ثقل پروژه 
تیــم تحت هدایت اریک تن هاخ خواهد بود. رونالدو 
امــا به این حرف ها توجهی نــدارد و می خواهد برود. 
مشــکل او  این اســت که تیمی حاضر نیســت او را با 
حقوق بالایش به خدمت بگیرد. اریک تن هاخ اخیراً 
گفت: »کریســتیانو فروشــی نیســت. من برنامه هایم 
را بــا حضــور او تنظیــم کــرده ام و الان هــم منتظــر 
بازگشــتش هســتم تا کنــار هــم کار کنیــم.« اکنون به 
نظر می رســد که خواسته مرد هلندی در حال تحقق 

و شانس ماندن او در اولدترافورد بیشتر شده است.
در هفته هایی که بحــث جدایی رونالدو از  یونایتد 
بــالا گرفــت، شــایعه احتمــال بازگشــت او بــه رئــال 
مادریــد هــم شــنیده شــد امــا باشــگاه مادرید کــه با 
قهرمانی   هــای فصــل گذشــته اش در لالیــگا و لیــگ 
قهرمانــان نشــان داد بــدون رونالــدو هــم می توانــد 
افتخار کســب کنــد، هیچ برنامه ای بــرای برگرداندن 
بازیکن 37 ساله  به سانتیاگو برنابئو ندارد بخصوص 
که بازگشت او می تواند در روند پیشرفت کریم بنزما 
اخــلال ایجــاد کنــد. از چلســی و بایرن مونیــخ هم به 
عنــوان مقاصــد احتمالــی رونالــدو نام برده شــد اما 

رونالدو تا قبل از جام جهانی نمی تواند جایی برود

ماندن اجباری کریستیانو در اولدترافورد

دوســتداران ورزش تنیس امسال شاهد 
یک اتفاق جالب خواهند بود؛ هم تیمی 
شــدن نواک جوکوویــچ، رافائــل نادال و 
راجر فدرر. این اتفاق که البته بی ســابقه 
لیــورکاپ  رقابت هــای  در  نیســت،  هــم 
رخ خواهــد داد، تورنمنتــی که هر ســاله 
تیمــی منتخــب از بهتریــن تنیســورهای 
اروپــا را مقابل تیمــی از منتخب بهترین 
تنیســورهای ســایر قاره ها قرار می دهد و 
تیم اروپا امســال ســه تنیســوری که روی 
هم 63 قهرمانی در گرنداسلم ها کسب 

کرده اند را کنار هم می آورد. 
مــاری  انــدی  نفــر،  ســه  ایــن  کنــار  در 
اســکاتلندی هــم بــه عنــوان یکــی دیگر 
از اعضــای تیــم 6 نفره اروپــا مقابل تیم 
گرفــت.  خواهــد  قــرار  جهــان  منتخــب 
مســابقات جام لیورکاپ در فاصله های 
روزهای 23 تا 25 ســپتامبر در ورزشــگاه 
20 هــزار نفــری O2 آره نــای شــهر لندن 

برگــزار خواهد شــد امــا هنــوز تکلیف دو 
عضــو دیگر تیم منتخب اروپا مشــخص 
نیســت. در ســمت مقابــل هــم از تیــم 
منتخب جهان تنها حضور فلیکس اوگر 
آلیاســیمه از کانادا، تیلور فریتز از امریکا 
و دیه گــو شــوارتزمان از آرژانتین قطعی 
شــده و ســه عضــو دیگــر ایــن تیــم هنوز 

معرفی نشده اند.
پیــش از این ســابقه داشــته کــه فدرر 
و نــادال و جوکوویــچ در جریــان همیــن 
رقابت هــای لیورپــول کاپ در یک جبهه 
و در کنــار یکدیگــر رقابــت کننــد اما این 
نخستین بار اســت که اندی ماری نیز به 

این جمع ملحق می شود.

ســادیو مانه مرد ســال فوتبال آفریقا 
همچنــان دوســتی خوبــی بــا محمد 
در  خــود  ســابق  همبــازی  صــلاح 
لیورپــول دارد. حتــی پــس از اینکــه 
ستاره سنگالی لیورپول را در تابستان 
امســال ترک کــرد و بــه بایرن مونیخ 

پیوســت. مانه در روز دریافت جایزه 
بهترین بازیکن ســال آفریقا در سال 
از  و  کــرد  صحبــت   CAF در   2022
هم تیمی ســابق خود که در رقابت با 
او برای دریافت این جایزه شکســت 
کــرد. ســتاره  بــود، تعریــف  خــورده 

بایــرن می گویــد کــه پــس از خــروج 
صــلاح از آنفیلــد همچنــان بــا او در 
ارتبــاط اســت. مانــه در ایــن رابطــه 
گفت: »مردم گاهی اوقات می گویند 
رقابتــی بین من و صلاح وجود دارد، 
امــا صادقانــه می گویــم مــن خودم 
را در حــال رقابــت بــا هیــچ بازیکنی 
نمی بینم. ما روابط خوبی داریم، به 
هــم پیام می دهیم. من فکر می کنم 
ســعی  همیشــه  رســانه ها  برخــی 
می کنند اوضاع را بدتر کنند.« ستاره 
ســنگالی در ادامه گفــت: »می دانید 
که من فقط با یک بازیکن در ارتباط 
نیســتم، بلکــه با هــر بازیکنــی که در 
دنیــا بــا آنهــا بــازی کــرده ام، رابطــه 
دارم. شــما می توانید از هر کســی که 
می خواهید در باشــگاه یــا هر کجا که 
مــن مــی روم بپرســید. مــن بــا همه 

بازیکنان روابط خوبی دارم.«

ال کلاسیکوی صبحگاهی در امریکا
بارسلونا و رئال مادرید صبح امروز به وقت تهران 
بــه مصاف هــم می روند یــا احتمالًا زمانــی که این 
مطلــب را می خوانیــد بــه مصــاف هــم رفته انــد! 
امــروز  امریــکا  آلیجنــت در لاس وگاس  ورزشــگاه 
صبح ســاعت 7:30 به وقت تهــران، میزبان بازی 

ال کلاسیکو رئال مادرید و بارسلونا است. 
رویــدادی کــه نخســتین بــازی در پیــش فصــل 
تیــم   2 بــرای  خوبــی  فرصــت  و  اســت  جدیــد 
فراهــم می کنــد تــا در دیداری هــر چند دوســتانه، 
رقابــت جذابــی را رقــم بزننــد. ایــن بــازی البتــه 
اهمیــت بازی های رســمی را ندارد. هــر دو تیم در 
برگــزار  امریــکا  کــه در لاس وگاس  ال کلاســیکویی 
می شــود، غایبان و مصدومانی دارند که وضعیت 

2 تیم را غیرقابل پیش بینی کرده است.
 دیــداری که برای ژاوی ســرمربی آبــی اناری ها 
بســیار ســخت اســت، زیرا باید روی جرارد پیکه که 
به جای حضور در جلســات تمرینی،  خــارج از تیم 
تمرین می کند و فران تورس که در جلســه تمرینی 
پایــش مصــدوم شــد، حســاب بــاز کنــد، در حالی  
کــه زمانی بــرای ریســک کردن با فوتبالیســت های 
لواندوفســکی  روبــرت  حضــور  نیســت.  مصــدوم 
و پابلــو تــوره ســتاره های جدیــد تیــم بارســا نیز در 
کنــار آندریاس کریستنســن در این بازی مشــخص 

نیست. 
در ترکیــب کهکشــانی ها هم کارلــو آنچلوتی به 
احتمــال زیــاد بــا هــدف جلوگیــری از مصدومیت 
 ،23-2022 فصــل  شــروع  بــرای  بنزمــا  کریــم 
ال کلاســیکو را بــدون او بــه میدان می بــرد. ضمن 
اینکــه او بــا دنــی کارواخــال و ادن هــازارد هــم بــه 

همان دلیل بنزما، بازی نخواهد کرد.

نادال، فدرر و جوکوویچ هم تیمی می شوندمانه: رقابتی با صلاح ندارم

این دو باشــگاه هم تأکید کردند که برنامه ای برای 
خرید بازیکن پرتغالی ندارند.

یکی دیگر از تیم هایی که شــایعه رفتن رونالدو 
بــه آن مطــرح شــد، اتلتیکومادریــد بــود. بــا اینکه 
ژرژ منــدز مدیــر برنامه هــای رونالــدو رابطه خوبی 
با مدیــران اتلتیکــو دارد، این اتفاق بــه دلایلی رخ 
نخواهــد داد. اول اینکــه حقوق او با ســاختار مالی 
این باشگاه همخوانی ندارد اما مهم تر از آن اینکه 
نه روخی بلانکو تمایلی برای جذب بازیکن ســابق 
رقیــب همشــهری دارد و نــه رونالدو حاضر اســت 
بــه تیمی بپیونــدد که بارها به آن زخم زده اســت. 
عــلاوه بر اینها، ســبک بازی رونالدو اصلًا مناســب 

سیستم تدافعی اتلتیکومادرید نیست.
مقصد دیگری که می تواند برای رونالدو جالب 
باشــد، MLS امریکاســت اما او هنــوز خودش را در 
حدی می بیند که در لیگ قهرمانان اروپا بازی کند 
پس رفتــن به امریکا جزو گزینه های او نیســت. در 
واقع او اصلًا به همین دلیل که من یونایتد در لیگ 
قهرمانان نیســت می خواهد از این تیم جدا شــود. 
پــس رفتنش به جایی کــه نه تنها لیــگ قهرمانان 
بلکــه فرصت بــازی در ســطح اول فوتبــال اروپا را 
از او بگیــرد، توجیــه ندارد. بــا این اوصــاف به نظر 
می رســد که رونالدو حداقل تا قبــل از جام جهانی 
بایــد در اولدترافــورد بماند و شــاید در بــازار ژانویه 
تغییر در برنامه ســایر باشــگاه ایجاد شــد و یکی از 

آنها برای خرید او اقدام کرد.

بر
خ

 تیم ملی والیبال  امشب به تهران می رسد

تیم ملی والیبال ایران بعد از دوری 57 روزه، ســاعت 22 امشــب وارد 
تهران می شــود. مردان والیبال ایران که ســفر پرماجرایشان برای لیگ 
ملت ها از اردوی صربســتان شــروع شــد، با 7 برد و 20 امتیاز و هفتمی 
جــدول رده بنــدی و صعود به دور نهایی در مرحلــه یک چهارم نهایی 
بــا باخــت 2-3 مقابل لهســتان به نیمه نهایی نرســیدند. ملی پوشــان 
والیبــال ســاعت ۸:50 صبح امــروز به وقت تهــران از فــرودگاه بولونیا 
به فرانکفورت پرواز کردند و با توقف 6 ســاعت و نیمه، ســاعت 14:25 
بــه وقت محلی فرانکفورت را ترک می کنند و ســاعت 22 امشــب وارد 

فرودگاه امام خمینی)ره( می شوند.


